
 
 

  

BRM.0012.9.5.2022 
 

Protokół  Nr  34/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  24 maja 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.25.                
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia. 

2. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

3. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich. 

4. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 33/2022 z 12.04.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 
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5. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 33/2022 z 12.04.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 33/2022 z 12 kwietnia 2022 r. posiedzenia 

Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. – 

stanowi załącznik do LII sesji RMI. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionego materiału? 

Jeśli nie to przechodzimy do głosowania. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r.: 

 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 1. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę  

nr 1/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2021 r. 

- Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2021 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu: 

 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 1. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę  

nr 2/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania planu finansowego za 

2021 r. Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu. 

-  Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2021 r. Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 
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głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę 

nr 3/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania planu finansowego za 

2021 r. Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu. 

-  Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2021 r.: 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę 

nr 4/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia komunalnego Miasta 

Inowrocławia za 2021 r. 

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  sprawozdania i informację. 

Ad 5. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. – stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła raport.  

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionego raportu? 

Jeśli nie to przechodzimy do następnego punktu.  

 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r. – stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu.  

 

PLAN PRACY 

KOMISJI SPORTU I MŁODZIEŻY 

na II półrocze 2022 r. 

Lipiec 

- Podsumowanie sportu szkolnego w I półroczu 2022 r. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 
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 Sierpień 

- Podsumowanie imprez zorganizowanych przez Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Inowrocławiu w I półroczu 2022 r. oraz koszty wydatków na ich 

zorganizowanie.  

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

Wrzesień 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r.  

- Imprezy sportowe zaplanowane na I półrocze roku szkolnego 2022/2023 przez 

Miasto Inowrocław (sport szkolny). 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

 Październik 

- Szczegółowy stan techniczny lodowiska „Lodolandia” przed sezonem 

zimowym z uwzględnieniem ewentualnych kosztów doprowadzenia lodowiska 

do użytkowania w okresie listopad 2022/marzec 2023. 

- Stan przygotowania obiektów sportowych do sezonu zimowego. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

Listopad 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 rok.  

-  Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2022 r. 

-  Ustalenie pracy komisji na I półrocze 2023 r.  

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące 

Grudzień 

- Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych przygotowywanych 

przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu na okres zimy 2022/2023. 

- Podsumowanie współzawodnictwa sportowego w roku 2022 r. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne propozycje? Nie widzę chętnych do zaproponowania innych tematów. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży 

na II półrocze 2022 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 5/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Sportu i Młodzieży na II półrocze 2022 r. 
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Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 8. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji ma jakieś sprawy bieżące? 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Zapytał o poruszaną na ostatnim posiedzeniu Komisji strefę Streetworkout.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Odniósł się do zapytania Radnego Dobromira Szymańskiego i odpowiedział, że 

zostanie złożony wniosek o ujęcie kosztów budowy strefy  Streetworkout do budżetu 

Miasta na 2023 r. oraz wniosek o poprawienie infrastruktury całego parku.  

 

Ponadto Radni dyskutowali o miejscu, gdzie ma być położona strefa Streetworkout,  

a mianowicie w Parku Solankowym obok Tężni. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś jeszcze ma jakieś sprawy bieżące?  

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Uważam, że „Bieg Piastowski” był bardzo fajny, chociaż nie mogłem w nim 

uczestniczyć z przyczyn zdrowotnych.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ja też musze pochwalić. Rozmawiałem już z Panem Dyrektorem na temat „Biegu 

Piastowskiego” i miałem jedną drobną uwagę przy biegu dzieci. Dystans dla dzieci 

najmłodszych, czyli dla klas od 1 do 3 600-800 metrów był stanowczo za długi. To 

są dzieci małe. Pozostałe roczniki jak najbardziej, a zasada biegów dziecięcych jest 

taka, żeby zachęcić a nie zniechęcić. I to przede wszystkim, bo dziecko z pierwszej 

klasy nie jest w stanie przebiec 600 czy 800 metrów tak jak chłopcy mieli przebiec. 

Wiem to z doświadczenia, ale też jako nauczyciel wychowania fizycznego, gdzie 

prowadzę te grupy najmłodsze. I rzeczywiście  jest to wymagający dystans, gdzie 

większość z nich prawdopodobnie robiła marszobieg. Natomiast sport ma to  na celu, 

żeby zachęcać przede wszystkim, a nie zniechęcać. I mam nadzieję, że będzie się to 

rozwijało i będziemy wracali do tych ilości, które były kiedyś.  

Mam jeszcze jedno pytanie Pani Naczelnik, bo przygotowaliśmy w planie pracy na 

wrzesień temat odnośnie miejskiego sportu szkolnego. Byłem ostatnio na zawodach 

organizowanych przez powiat inowrocławski i byłem zachwycony organizacją 

imprez dla tych dzieciaków ze szkół podstawowych. Pierwsze 3 miejsca miały 

medale, nagrody i dyplomy, 5 miejsc miało nagrody i dyplomy praktycznie w każdej 

konkurencji. Pan Prowadzący fajnie to prowadził. Było tam około 400-500 osób ze 

szkół miejskich i powiatowych. Bardzo fajna impreza, dzieciaki były zadowolone.  

I teraz zmierzam do tego, żebyśmy wrócili do sportu szkolnego, takiego jaki był 
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kiedyś za dawnych czasów, aby to nie było tak, że tylko Powiat robi sport i tylko 

miejskie szkoły w nich uczestniczą, ale żeby Miasto pomyślało o tym, aby ten sport 

dla naszych miejskich szkół był też na takim poziomie. Nie możemy być gorsi od 

Powiatu, gdzie jest rzeczywiście przygotowane perfekcyjnie. Byłem naprawdę 

zachwycony tą organizacją i przebiegiem z pomiarem elektronicznym. Chodzi mi  

o to, aby zaktywizować po pandemii te dzieciaki i przede wszystkim zachęcić je do 

udziału w zawodach sportowych, bo jeśli będzie zrobione to profesjonalnie to 

rzeczywiści ma to sens. Pamiętam jak były jeszcze czwartki lekkoatletyczne i bardzo 

dużo naszych inowrocławskich dzieciaków uczestniczyło w nich i warto byłoby na 

przyszły rok do tego wrócić, a mianowicie jak było współzawodnictwo szkół 

podstawowych w kategoriach dziewcząt i chłopców w sporcie szkolnym. Były 

puchary, nagrody dla szkół 1,2,3 miejsce, Fajnie, bo było to robione na stadionie przy 

okazji zawodów o Puchar Prezydenta Miasta Inowrocławia. Pamiętam zawody  

o Puchar Prezydenta Miasta Inowrocławia, gdzie dzieciaki dostawały medale, ale to 

było około 15 lat temu i później ten sport szkolny w takim wydaniu umierał. Teraz 

dopiero do tego wrócił Powiat i robi to rzeczywiście profesjonalnie, bo nie ma 

zawodów, żeby nie było pucharów lub nagród. U nas jak były organizowane szkolne 

zawody piłki nożnej nawet na hali to dyplomy przychodziły do szkół po czasie. 

Dzieciaki, które uczestniczyły nie miały z tego nic właściwie. Dowiedziały się od 

nauczyciela wychowania fizyczne, które zajęły miejsce i tyle. Pojechały na Powiat  

i nagle doznały olśnienia, że wszyscy dostają nagrody, dyplomy. 

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Dla dzieciaków najważniejsze na zawodach są nagrody. Nawet drobne rzeczy.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak. A na lipiec mamy przygotowane podsumowanie sportu szkolnego naszego 

miejskiego w związku z tym myślę, że do tego tematu jeszcze wrócimy.  

 

Ponadto Przewodniczący Komisji zaoferował swoją pomoc Pani Naczelnik Wydziału 

Kultury i Sportu Magdalenie Kaiser w zaplanowaniu kalendarza imprez sportowych. 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Poprosił, aby Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu udostępnił wszystkim 

członkom Komisji bilety na mecz pożegnalny Krzysztofa Szubargi, który ma się 

odbyć 11 czerwca br. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu: 

Odniosła się do prośby Radnego Dobromira Szymańskiego i poinformowała, że 

każdy Radny Rady Miejskiej Inowrocławia otrzyma wspomniane bilety. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/Monika Kozioł 


